

Ref: KIPCO/GCEO 228/22 dated June 2, 2022

Boursa Kuwait Company
KUWAIT

المحترمين
السادة / شركة بورصة الكويت
دولة الكويت

Subject: Disclosure of Material Information
regarding the results of the Board of Directors
meeting

الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية بشأن نتائج
اجتماع مجلس الإدارة

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached is the disclosure form of material information.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Sheikha/ Dana Nasser Sabah Al Ahmad Al Sabah
Group Chief Executive Officer

الشيخة/ أدانا ناصر صباح الأحمد الصباح
الرئيس التنفيذي للمجموعة

Disclosure Form of Material Information

02 June 2022	02 يونيو 2022	التاريخ Date
Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>The meeting of the Board of Directors of Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P. was convened on Thursday, 02 June 2022 at 3:00 PM. Whereas, the Board unanimously approved the valuation report of the asset valuator and the fairness opinion of the investment advisor regarding the fairness of the valuation, and swap shares that the shareholders of Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. will receive in the capital of Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P. due to the merger by Amalgamation between the companies.</p> <p>It was also decided to continue with the rest of the procedures and apply to the Capital Markets Authority to obtain the necessary regulatory approvals, and that the required disclosures will be made pursuant to the provisions of Module (9) (Mergers and Acquisitions) of the Bylaws of Law No. (7) of 2010, as amended.</p>	<p>اتخذ مجلس شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. يوم الخميس الموافق 02 يونيو 2022 في تمام الساعة الثالثة عصراً حيث وافق المجلس بالإجماع على تقرير مقوم الأصول ورأي مستشار الاستثمار بشأن عدالة ذلك التقييم، والمقابل الذي سيحصل عليه مساهمي شركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. من أسهم في رأس مال شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. جراء عملية الاندماج بطريق الضم بين الشركتين.</p> <p>كما تقرر الاستمرار في اتخاذ باقي الإجراءات في التقدم للسادة/ هيئة أسواق المال للحصول على الموافقة الرقابية اللازمة. هذا، وسوف يتم عمل الإفصاحات اللازمة قانوناً طبقاً لأحكام الكتب التاسع (الاندماج والاستحواذ) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
<p>There is no impact of the material information on the company's financial position until the completion of the merger procedures.</p>	<p>لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي الشركة وذلك لحين الانتهاء من عملية الاندماج.</p>	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Dana Nasser Sabah Al Ahmed Al Sabah
Group Chief Executive Officer

أدانا ناصر صباح الأحمد الصباح
الرئيس التنفيذي للمجموعة

###